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 Infoblad nr 2, 2021 från ÖNBF:s styrelse. 

 
Här kommer lite info till våra medlemmar om vad som händer inom familjen bilsport under januari. 
 

Fredagen 8/1 insände Peter Kurtén en skrivelse med begäran om ett extra årsmöte i Svenska 

Bilsportförbundet, 

Vad som har hänt är att förbundsstyrelsen har vid sitt styrelsemöte 11/1 mottagit det och svarat att det 

Styrelsen behandlade frågan på styrelsemötet igår och beslutade att den process som anges i förbundets 

stadgar ska följas. 

Kungörelse med information om datum för mötet samt hur mötet kommer att genomföras kommer att  

ske till distriktens ombud samt på förbundets officiella organ www.sbf.se. 

 

Övre Norra bilsportförbundets styrelse hade ett extra styrelsemöte lördag 9/1 angående hur vi ställer oss till 

de skrivelser som kommunicerats ut via DOG-gruppen under en tid. 

Vi upplever att tonen har blivit hårdare och har övergått till rena personangrepp. 

 

Här följer våran skrivelse. 

 

Att:  

Svenska Bilsportförbundets förtroendevalda 

Distriktordförandegruppen 

 

Övre Norra Bilsportförbundet lämnar forumet (distriktsordförandegruppen) DOG. 

 

Övre Norra Bilsportförbundet (ÖNBF) har vid dagens styrelsemöte fattat ett enhälligt beslut att vi  

lämnar forumet (distriktsordförandegruppen), DOG. 

Bakgrunden till beslutet är att samarbetsgruppen i nuläget saknar ett konstruktivt förhållningssätt att verka 

för samarbete inom Svensk Bilsport. 

Vi tar avstånd från uttalanden som angriper demokratiskt valda personer i valberedningen,  

förbundsstyrelse, utskott, distrikt, klubb och enskilda personer som har förtroendeuppdrag i  

Svenska Bilsportförbundet. 

 

Enligt uppdrag 

Jessica Karlsson 

sekr. Övre Norra Bilsportförbundet 

 

Kan nämnas att några fler distrikt har gjort samma som ÖNBF. 

 

 

 

 

Vi från ÖNBF:s styrelse önskar alla ett bra. 
 

Enligt uppdrag av styrelsen. 

_____________________ 

Thomas Fredriksson. 


